

Canadian Sheep Breeders Association Announces New General Manager



The Canadian Sheep Breeders Association (CSBA) Board of Directors is pleased to announce Sarah Brien as the new General Manager of the organization. Her first official day will be June 3, 2024.

A graduate of the University of Guelph's Ontario Agricultural College, Sarah brings with her a wealth of professional experience in the agriculture industry. Most recently having spent 8 successful years with Egg Farmers of Ontario, she worked her way up through the Public Affairs department. Previous to that, Sarah was an integral part of the animal care team at Farm & Food Care Ontario developing and delivering relevant, on-farm animal care training for farmers from 2014-2016. She previously held the Administrative

Assistant role at Flowers Canada (Ontario) Inc from 2012-2014.

Born in Ontario on a purebred sheep farm that raises Dorsets and Texels, Sarah has a lifetime of experience within the industry. An active participant in national sheep shows and sales including the All Canada Sheep Classic and Royal Agricultural Winter Fair, she has a first-hand understanding of the challenges and opportunities sheep farms are facing in the current climate.

Sarah, her husband and two young girls reside in Guelph, Ontario.

The CBSA Board is confident that Sarah's professional background and skill set, paired with her lifelong passion for the sheep industry, will serve to ensure her success with the organization.

Le conseil d'administration de la Société canadienne des éleveurs de moutons (SCEM) a le plaisir d'annoncer que Sarah Brien est la nouvelle directrice générale de l'organisation. Son premier jour officiel sera le 3 juin 2024.

Diplômée du Collège d'agriculture de l'Ontario de l'Université de Guelph, Sarah apporte avec elle une riche expérience professionnelle dans l'industrie agricole. Plus récemment, elle a passé huit années fructueuses chez Egg Farmers of Ontario, où elle a progressé au sein du service des affaires publiques. Précédemment, Sarah a fait partie intégrante de l'équipe de soins aux animaux de Farm & Food Care Ontario, où elle a élaboré et dispensé une formation pertinente sur les soins aux animaux à la ferme à l'intention des agriculteurs de 2014 à 2016. Auparavant, elle a occupé le poste d'assistante administrative chez Flowers Canada (Ontario) Inc. de 2012 à 2014.

Née en Ontario dans une ferme d'élevage de moutons de race pure qui élève des Dorsets et des Texels, Sarah a toute une vie d'expérience dans l'industrie. Participante active aux

expositions et ventes nationales de moutons, y compris la All Canada Sheep Classic et la Royal Agricultural Winter Fair, elle a une compréhension de première main des défis et des opportunités auxquels les fermes ovines sont confrontées dans le contexte actuel.

Sarah, son mari et ses deux jeunes filles habitent à Guelph, en Ontario.

Le conseil d'administration de la SCEM est convaincu que les expériences professionnelles et les compétences de Sarah, jumelées à sa passion durable pour l'industrie ovine, contribueront à assurer son succès au sein de l'organisation.